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Bestyrelsen for FPKS indkalder hermed til medlemsmøde, som vil finde sted 
umiddelbart efter DKSK’s årlige kongres.  
 
Baggrund: En mulig fusion mellem FPKS og DSKS er blevet drøftet af FSKS 
bestyrelse over mail okt.-nov. Herefter har Christian von Plesssen i sin egenskab af 
formand for FPKS og medlem af DSKS' bestyrelse drøftet fusion med DSKS’ 
bestyrelse på deres møde 19/11, hvor forslaget om at lægge vore to selskaber sammen 
blev godt modtaget. Særligt muligheden for synergi og en styrkelse af 
forskningsprofilen blev fremhævet som positive sider. Organisatorisk vil en struktur 
med FKPS som forskningsudvalg under DSKS være mest hensigtsmæssigt for at 
kunne bevare DSKS' status som fagligt selskab under lægeforeningen. Følgende 
praktiske aspekter og betingelser, som FPKS's bestyrelse og medlemmer skal tage 
stilling til og/eller godkende: 
   
Dagsorden:  
 
Drøftelse og stillingtagen til følgende punkter:  
1. Leder af (eller ordfører for) DSKS forskningsudvalg (som efterfølger for FPKS) 
skal være medlem af DSKS' bestyrelse. 

2. Medlemmer i FPKS må være eller tilmelde sig DSKS for at kunne fortsætte som 
medlemmer af FPKS / forskningsudvalget under DSKS.  Årligt kontingent er 300 kr, 
hvilket samtidigt giver tilsvarende lavere betaling til DSKS' årsmøde. 

3. Beslutninger vedr. FPKS budget, udgifter og dermed arrangementer forventes at 
ligge på udvalgsniveau, dvs. FPKS/udvalget disponerer selv over midler. 

5. Personalia: Christian flytter til Lausanne i januar og en ny formand skal vælges. 
Bestyrelsen finder det vigtigt at sikre kontinuitet i overgangen og i forhold til den 
nordisk konferenceserie NSQH. Henning er FPKS næstformand/webmaster, medlem 
af DSKS og er villig til at fortsætte i forskningsudvalget 

6. FPKS har koordineret konferenceserien NSQH og kan forventes at fortsætte i denne 
rolle også som forskningsudvalg. 

 


